

Title (en)

System for carrying a small arm.

Title (de)

System zum Tragen von Handfeuerwaffen.

Title (fr)

Système de port pour arme portative.

Publication

**EP 0639752 A1 19950222 (FR)**

Application

**EP 94401469 A 19940628**

Priority

FR 9309325 A 19930729

Abstract (en)

The invention relates to a system (1) for carrying a light weapon (2), comprising a rigid support plate (4), a locking device (20) for blocking the weapon (2) against the support plate (4), and at least one strapping band (40). The locking device (20) comprises a manually controlled movable finger (21) and an elastic member for the return of the said finger (21) into a blocking position, in which it is accommodated in a groove (23) of the weapon (2) in order to block the latter against the support plate (4). The movable finger (21) is operated automatically by the finger of the hand of the fitter when he grasps his weapon in order to release the locking finger (21) from the groove (23). The invention is used particularly in a light weapon, such as an automatic pistol or a submachine gun. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un système de port (1) pour arme portative (2), comprenant une plaque support rigide (4), un dispositif de verrouillage (20) pour bloquer l'arme (2) contre la plaque support (4) et au moins une sangle de brélage (40). Le dispositif de verrouillage (20) comprend un doigt mobile (21) à commande manuelle et un organe élastique de rappel dudit doigt (21) dans une position de blocage où il vient se loger dans une rainure (23) de l'arme (2) pour bloquer celle-ci contre la plaque support (4). Le doigt mobile (21) est automatiquement manoeuvré par le doigt de la main du tireur lorsque ce dernier saisit son arme pour dégager le doigt de verrouillage (21) de la rainure (23). L'invention s'applique notamment à une arme portative telle qu'un pistolet automatique ou un pistolet mitrailleur. <IMAGE>

IPC 1-7

**F41C 33/02**

IPC 8 full level

**F41C 33/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**F41C 33/0245** (2013.01 - EP US); **F41C 33/0263** (2013.01 - EP US); **Y10S 224/907** (2013.01 - EP); **Y10S 224/912** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [A] US 2349376 A 19440523 - RAY FREDERICK A
- [A] EP 0174908 A2 19860319 - TARAULETTI CARLO
- [A] AT 388448 B 19890626 - GLOCK GASTON [AT]
- [A] US 2551913 A 19510508 - TOBY MAX E
- [A] US 1951865 A 19340320 - FERDINAND FRANZ

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE GB LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0639752 A1 19950222; EP 0639752 B1 19980826; AT E170284 T1 19980915; DE 69412730 D1 19981001; DE 69412730 T2 19990114; FR 2708727 A1 19950210; FR 2708727 B1 19950922; US 5458266 A 19951017**

DOCDB simple family (application)

**EP 94401469 A 19940628; AT 94401469 T 19940628; DE 69412730 T 19940628; FR 9309325 A 19930729; US 27986394 A 19940726**